



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2024/02 ASSESSMENT AND TAXATION ACT

Pursuant to section 19 and subsection 23(1) of the *Assessment and Taxation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

- 1 Section 2 of Order-in-Council 2023/161 is amended by replacing the expression "Kylie Campbell-Clark" with the expression "Kylie Campbell-Clarke".
- 2 Section 2 of Order-in-Council 2023/162 is amended by replacing the expression "Kylie Campbell-Clark" with the expression "Kylie Campbell-Clarke".
- 3 Section 2 of Order-in-Council 2023/163 is amended by replacing the expression "Kylie Campbell-Clark" with the expression "Kylie Campbell-Clarke".

Dated at Whitehorse, Yukon,

January 11, 2024

DÉCRET 2024/02 LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 19 et au paragraphe 23(1) de la *Loi sur l'évaluation et la taxation*, décrète :

- 1 L'article 2 du Décret 2023/161 est modifié en remplaçant l'expression « Kylie Campbell-Clark » par l'expression « Kylie Campbell-Clarke ».
- 2 L'article 2 du Décret 2023/162 est modifié en remplaçant l'expression « Kylie Campbell-Clark » par l'expression « Kylie Campbell-Clarke ».
- 2 L'article 2 du Décret 2023/163 est modifié en remplaçant l'expression « Kylie Campbell-Clark » par l'expression « Kylie Campbell-Clarke ».

Fait à Whitehorse, au Yukon,

11 janvier

2024

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon